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个人简介|Biography：

刘向军，现是东华大学机械工程学院研究员、博士生导师，微纳机电系统研究所所长。2009年获新加坡南洋理工大学及数据存储研究院理学博士学位。曾先后任日本日立研发中心研究
员(2009-2010)；加拿大阿尔伯塔大学国家纳米研究院博士后研究员(2010-2012)；新加坡科技局高性能计算研究院科学家(2012-2019)。

Dr Liu is currently a research professor in the College of Mechanical Engineering, and director of Institute of Micro/Nano Electromechanical System at Donghua University
(DHU). He received his Ph.D. degree from Nanyang Technological University and Data Storage Institute, Singapore in 2009. Prior to joining DHU, he worked as Researcher
in Hitachi R&D Centre (2009-2010), Post-doctoral Research Fellow in National Institute for Nanotechnology at University of Alberta, Canada (2010-2012), and Scientist in
Institute of High Performance Computing, A*STAR, Singapore (2012-2019).

研究方向|Research Areas：

      微结构物性调控   |Micro-structure properties

      微纳机电系统工程| Micro/Nano electromechanical system

      微器件热扩散管理|Thermal management in micro-devices

获奖与项目|Awards and Projects：

2019上海市海外高层次人才(引进) |High-level talents from overseas in Shanghai

2020上海市高层次人才计划(海外) | High-level Talents-Plan in Shanghai

2021上海市首届“探索者计划”项目 |Research Fund from “Explorer Plan” in Shanghai: 功率芯片能量输运机理和高导低阻热界面材料的研究

2021国家自然科学基金”外国优秀青年学者”项目 |Research Fund for International Excellent Young Scientists

主讲课程|Courses

工程导论  |Introduction to Engineering

微纳米结构与系统物理基础(全英文) |Micro/Nano Structures and Systems: Basic Principles
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